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JACOBSMINDEVEJ EJERLAV 
Ordinær Generalforsamling 2008 

29. april 2008 - Referat 

Dagsorden ifølge vedtægterne:  
1) Valg af dirigent 
2) Formandens Beretning 
3) Fremlæggelse og godkendelse af regnskab 
4) Godkendelse af Kontingent 
5) Indkomne forslag til afstemning 
6) Valg af bestyrelse og Suppleanter 
7) Eventuelt 

 

Ad. 1. 
Hans Jørgen fra nr. 21 var så flink at lade sig opstille til dirigent (lidt uventet for Hans 
Jørgen selv). Han blev enstemmigt valgt (med klapsalve). Hans Jørgen fandt at 
generalforsamlingen var lovligt indkaldt.  
 
Der var 7 husstande tilstede (1, 10, 14, 20a, 20b, 21 og 21a).  

Ad 2. 
Formand Henrik (nr. 14) berettede om året der gik. Denne beretning er vedlagt 
referatet. Enkelte emner blev kommenteret, og opgaver blev givet til bestyrelsen. 
Disse er at finde til sidst i dette referat. 
 
Beretningen blev herefter godkendt. 

Ad 3. 
Jimmy Peylecke fremlagde regnskabet for år 2007. Det er tidligere blevet rundsendt 
sammen med indkaldelsen, og gengives derfor ikke her. Der var ikke de store 
kommentarer – udover at det meget milde vintervejr ikke har trukket de store veksler 
på vores pengepunge. Regnskabet 2007 blev godkendt. 

Ad 4.  
Budgettet (rundsendt sammen med indkaldelsen) blev gennemgået. Der er ikke 
noget forslag om ændring af kontingent.  
 
Det blev dog oplyst fra bestyrelsen, at vores tidligere aftale med kommunen ikke 
længere gælder, idet den nye større kommune slet ikke vil have noget med os at 
gøre. Derfor er vi blevet tvunget ud i en aftale med en privat entreprenør, der er 
næsten dobbelt så dyr som kommunen. Hvis vi får en hård vinter, med meget rydning 
og glatførebekæmpelse, kan vi komme til at bruge af den opsparede pengemasse. 
Dette kan også have betydning for kontingentet ved næste generalforsamling. 
 
Men indtil da, konstaterer dirigenten at kontingentforslaget for 2008 er vedtaget. 
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Ad 5. 
Der var ikke indgivet nogen forslag.  

Ad 6. 
Peter (nr. 19 og suppleant) samt Christian (nr. 1 og suppleant) er begge på valg i år. 
De modtog begge genvalg (Peter dog in absentia). Jimmy, nr. 21a er på valg i 2009, 
Claus og Henrik er på valg i 2010. 
 
Bestyrelsen består nu af: Claus (nr. 10 og sekretær), Jimmy (nr. 21a og kasserer), 
Henrik (nr. 14 og formand), Peter (nr. 19 og suppleant) samt Christian (nr. 1 og 
suppleant). 

Ad 7. 
Der var ikke det store i år, men der kom dog få emner: 

1. Annelise (nummer 19) ønsker at træde ud af stejlepladsens venner, og 
spørger om der kan findes en ny repræsentant. Bente fra nummer 1 ville 
meget gerne, og er hermed valgt som repræsentant for Jacobsmindevej til 
dette tværvejsudvalg. 

2. Claus (nummer 20) foreslog at der blev indkøbt en fælles ukrudtsbrænder til 
vejen. Bestyrelsen lovede at overveje dette. 

3. Bestyrelsen blev opfordret til at indkøbe mere perlegrus og få det fordelt på de 
trængende fortove. Vi valgte dog at vente til efter den nedgravning af el 
ledningerne, som DONG vil foretage i de nærmeste måneder. Når vi har 
resultatet af deres oprydning og aflevering, kan vi vurdere hvordan vi tackler 
en opretning af fortovene. 

4. Bestyrelsen har – som det står beskrevet i formandens beretning – henvendt 
sig til kommunen ang. vores status som privat vej. Bestyrelsen blev opfordret 
til at vedholde presset på kommunen i denne sag, samt at undersøge om vi 
kan slå os sammen med andre private veje, og undersøge præcis hvilke 
’rettigheder’ vi opgiver, hvis vi går over til at være offentlig vej. 

5. Vejfest – Karin og Jørgen er udpeget til at være arrangør af dette års vejfest, 
sammen med Helene og Henrik i nummer 14. Da Karin og Jørgen var med i 
2006, mente Generalforsamlingen, at det var lidt for meget. Derfor sprang 
Bodil og Claus til, og afløste Karin og Jørgen. Vejfesten arrangeres nu af: 
Bodil og Claus (#10), Helene og Henrik (#14) samt Grace og Søren (#13). 

 
Vi sluttede kl. 21.11, efter et godt møde. Dette takker bestyrelse og dirigent mange 
gange for. 
 
Med venlig hilsen 
 
 
 
Hans Jørgen Wulff   Henrik N. Rasmussen 
Dirigent    Referent 
 
Vedlagt:  

1) Indbetalingskort. Kontingent bedes indbetalt ind en 30. maj 2008 
2) Formandens beretning for 2007 


